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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem alkalmaz a minisztérium könnyebb és hatékonyabb módszert az idénymunka
szabályozására?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh
Imre földművelésügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!
A mezőgazdaságban az idénymunka megszervezése a termelők nagy része számára szinte
lehetetlen feladatot jelent . A jelenlegi szabályok szerint Alkalmi Munkavállalói Kiskönyvet
kell kiváltaniuk a munkavállalóknak . A munkaerőpiacon lévők jelentős része azonban ezt
nem teszi meg. A munkaadóknak is plusz adminisztrációval kell foglalkozniuk a tenger
munka közepette . Más európai országokban sokkal egyszerűbben és hatékonyabban oldják
meg az idénymunka-vállalás szabályozását. A munkaadó az idénymunka előtt bejelenti az
idénymunkások számát. Személyenként előre méltányos összegű átalányt fizet
(Magyarországon arányítva kb. 10 000 Ft/hónap). Ezúton több pénz folyna be a
költségvetésbe, és az adminisztrációs terhek alól is mentesülhetnének a gazdálkodók .

Tisztelt Miniszter Úr!

Orazággyűlá, 1 i .-

Irományszám t41 w491.
Érkezett: 2004 JA O2.

Várható-e, hogy javaslatom nyomán, a más uniós országokban már alkalmazott módszert
bevezeti a minisztérium? Ha nem, mi indokolja annak elvetését?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2004-06-01 .

Lasztovicza Jenő
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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